

珍贵成分 The Precious Ingredients:

鹿胎盘精华 Deer Placenta Essence

鹿胎盘中含有胰岛素样生长因子-1 (IGF-1), 即是一种蛋白质, 能促进身体组 织的生长、各器官的健康以及血糖水平正常。它也富含玻尿酸,能助于维持 肌肤的健康及眼睛和关节的正常功能。

The essence of deer placenta contains Insulin–like Growth Factor–1 (IGF–1) which is a protein that promotes the growth of body tissues, restores organ health and improves blood sugar balance. It also contains hyaluronic acid that restores the skin's healthy complexion and improves the functions of the eyes and joints.

白藜芦醇 Resvertrol

一种具生物活性的类黄酮混合物(原花青素低聚物),并可在葡萄皮中提取 获得。此成分拥有的抗氧化功效能保护健康细胞免受自由基的损害。

A bioactive flavonoid mixture (procyanidin oligomer) that is extracted from grape skin. This ingredient has antioxidant properties that protects healthy cells from free radical damage.

蜂蠟 Beeswax

蜂蠟具有良好的黏著性、可透性、乳化性、光滑性等特點和養顏、美容、潤

The properties of beeswax include good adhesion and penetration into the skin, works as an emulsifier and also has smoothening effect to the skin. Other benefits include moisturizing and restoring the skin's youthful complexion and reducing the appearance of wrinkles.

大豆油 Soybean Oil

大豆富含異黃酮,可斷絕癌細胞營養供應,含人體必需的8種氨基酸,多種維 生素及多種微量元素,可降低血中膽固醇,預防高血壓、冠心病、動肪硬化

Soybeans are a rich source of isoflavones and can help your body in fighting cancer cells by breaking off nutrition supply to the cells. It also helps to regulate 8 types of essential amino acids, various vitamins and trace elements in the body. Not only that, it also helps lower blood cholesterol level thus preventing illnesses such as high blood pressure and coronary heart disease and improving bowel movement.



卵磷脂 Lecithin

卵磷脂对大脑和记忆力功能有正面的影响。此外,对脂肪亦有乳化作用的效 果。除此之外,卵磷脂可降低人体低密度脂蛋白胆固醇(坏的胆固醇),因 而可预防动脉粥样硬化 (心血管疾病和中风的主因) 的发生。

Lecithin effectively supports the function of the brain and improves brain memory altogether. Besides, it also helps with the emulsifying of fats. Not only that, lecithin also helps reduce low-density lipoprotein (LDL) cholesterol or "bad cholesterol" in the body which in turn prevents atherosclerosis (the main cause of cardiovascular diseases and stroke) from occurring.



生育三烯酚 Vitamin E

维生素E是一种脂溶性维生素,又称育三烯酚和生育酚。此成分功效能保护细 胞膜和DNA免受自由基的破坏。由于拥有超强的抗氧化活性,因此在神经保 护功能上最为显见。

Vitamin E is a type of fat-soluble vitamin which is made up of tocotrienols and tocopherols. This composition effectively protects cell membranes and DNAs from free radical damage. Due to its strong antioxidant property, Vitamin E is fundamental for neurological functions



Imported & Distributed in Malaysia by: iNetwork2u (M) Sdn. Bhd. (1178377-K) Wisma 1 Alliance, 3A-A, No. 1, Lorong Kasawari 4B,

Manufactured by: **GMP Pharmaceuticals LTD.** 12 Averton Pl, East Tamaki, Auckland, New Zealand













鹿胎素活化细胞精华

胎盘素原液可增加细胞生命力,帮助细胞再生, 防止身体机能老化,抑制酪氨酸 活性力,缓和 皮肤发炎,使角质细胞恢复正常代谢功能。具有 美白淡斑、保湿除皱、抗老化、促进胶原白的合 成之功效。

DP ESSENCE

Cellular Activation Essence

DP ESSENCE effectively enhances cellular vitality, promotes cell regeneration, prevent bodily mechanism from aging, inhibits activation of tyrosine enzyme, relieves skin inflammations, normalizes metabolic functions of skin cuticle cells, thereby fostering beauty whitening, de-pigmentation, eliminates wrinkles, moisturizes, anti-aging and promotes collagen synthesis.



Taman Eng Ann, 41150 Klang, Selangor, Malaysia.

推荐摄入量:

首 1~2 月,每天2颗胶囊

Recommended intake:

Maintenance: 1 soft gel daily

Formulated in New Zealand

Product Shelf Life: 3 Years

30 capsules x 1500mg

First 1-2 months: 2 soft gels daily

之后维持每天 1 颗胶囊

Manufactured for: iNetwork (S) Pte Ltd 511 Guillemard Road, Grandlink Square, #B1-03 Singapore 399849

为何我们会衰老?

环境污染、食品农药残留、工作压力、长期面对电脑、不规律生活习惯、吸烟酗酒等会令身体产生大量的自由基。这些自由基会破坏细胞组织,损害细胞液, 蛋白质和去氧核糖核酸(DNA),进而制造一连串的反应,并最终使人体产生疾病,加速人体的老化。这些种种因素会导致细胞退化,您看见皮肤上那些皱纹、 色素沉积、黯淡、松弛……都是衰老通过皮肤传达出的现象。

鹿胎素含有效成分为蛋白质胜肽、胚胎干细胞、胎盘活性因子和其他特殊且天然的生物活性物质等

另外还含有18种不同的氨基酸、锌和其他微量元素。尤其,天然的SHCG生物素可直接于女性生殖性腺发挥功效,刺激卵巢功能,从而释放大量的雌激素,使卵巢犹如发核电厂般充满能量。当雌激素分泌稳定后,经期不规律、经痛、产后虚弱、色斑等问题 都会渐渐消失。此外,鹿胎素有显著性延缓更年期的时间。女性就像是充足营养的花朵可绽放无限的风格(Janer,杜克大学医学博士;崔,国际妇女健康协会)。另外,鹿胎素有助于缓解妇女更年期综合征。

Why Are We Aging?

Environmental pollution, pesticide residues in food, working pressure, facing computer for a long period, irregular lifestyles, smoking and alcohol abuse can cause damage to the body and also produce large amount of free radicals. These free radicals will cause cell and tissue damage and oxidative damage to cellular components such as cytoplasm, protein and DNA. Thus, it creates a chain of reaction which ultimately makes a person suffer from diseases and accelerate the aging process. These factors can lead to cell degeneration such as formation of wrinkles, pigments, dull and loose skin. These are the signs of aging.

Deer placenta contains active ingredients of peptide protein, embryonic stem cells, placental active factor and other special natural bioactive substances. It also contains 18 types of amino acids, zinc and other micronutrients, particularly the natural SHCG biotin that can act directly on women's gonadal axis and stimulate the ovary function to release large amounts of oestrogen, thus the ovary will be full of energy like a nuclear power plant. When the secretion of oestrogen is stable, those problems like irregular menstruation, dysmenorrhea, postpartum frail, speckle and so on will vanish. In addition, deer placenta can delay menopause significantly. Women are like flowers with sufficient nutrition that can bloom in infinite styles (Janer, Medical Doctor of Duke University; Cui, International Women's Health Association). Moreover, deer placenta helps to alleviate women 's climacteric syndrome

DP ESSENCE鹿胎素活化细胞精华的优质活化功效 The Ultimate Reactivation Effects of DP Essence

- 1. 逆转老化过程,减少细纹及皱纹。 Reverse the aging process, reduce fine lines and wrinkles
- 2. 协助燃烧体内多余的脂肪及雕塑身材。 Burn excess body fat and reshape body contour
- 3. 改善营养吸收能力,增强皮肤重建。
 Greatly Improve the nutrient absorption capacity, enhance skin regeneration
- 4. 改善睡眠素质。 Improve the quality of sleep
- 5. 从内至外修复皮肤细胞,使皮肤更有弹性及活力。
 Repair skin cells from inside out, make the skin more elastic and vibrant
- 6. 帮助维持体重。

 Maintain healthy body weight

- 7. 改善脸部毛孔状况,减少毛孔扩张, 促进光滑,柔软绒般的肌肤。 Improve the condition of facial pores, reduce enlarged pores, promote a smooth, flawless skin
- 8. 改善皮肤纹理和肤色,美白及淡化黑斑、 雀斑使细胞、肌肉组织、五脏六腑更加壮。 Improve skin texture and colour, whitening and lightening dark spots, freckles, strengthen the cells, muscle tissue, organs
- 结实胸部和帮助发育不良的女性增大胸部。
 Help woman experienced stunted breast growth bust-lifting and enhancing breast size
- 10. 改善并增强性能力。 Enhance sexual performance

- 11. 增强身体免疫能力和预防疾病。
 Strengthen body defences and prevent diseases
- 12. 增加关节和圆盘的伸缩性。
 Increase the flexibility of joints and discs
- 13. 提高体力和精力,改善警觉性。
 Improve body strength, energy and improve alertness
- 14. 降低更年期症状及延迟更年期。
 Reduce menopausal symptoms and delay menopause
- 15. 减少月经综合症和舒缓妇女病。
 Reduce menstrual syndrome and relieve women's diseases
- 16. 促进血液循环,降低患心脏病得风险。
 Promote blood circulation and reduce the risk of heart disease

Long-lasting Youthful Vigour

持久的

但您却可以感受更持久的

年轻活力! 经过专家长期的研

究发现鹿胎盘的生物相容性极佳

和人类没有过敏的反应。DP Essence

鹿胎素活化细胞精华采用独家崭新的活

性技术萃取新鲜鹿胎盘中最活跃、最有活

因子形成,调节人体内分泌,改善与预防

各种皮肤色斑、色素沉着、白发问题、

面色灰暗、性衰退、胸部下垂、皮

肤干涩、松驰、无弹性、面容

憔悴、更年期综合症(头晕、 疲劳、失眠、烦躁)等状况。

力胎盘活细胞。先进的活性技术可抑制衰老

Human cannot resist the aging process, but you actually may reclaim a long-lasting youthful

vigour! A research which is done by experts has showed that deer placenta has excellent biocompatibility without any allergic reactions in human. DP Essence uses the new exclusive reactive technology to extract the most active and most energetic live stem cells from fresh deer placenta. The advanced Reactive Technology can inhibit the formation of aging factor, and regulate endocrine functions. At the same time it can improve and prevent the conditions such as mottled skin, pigmentation, white hair problems, gloomy looks, sexual dysfunction, sagging breasts, dry skin, loose and inelastic skin, gaunt looking face, and menopausal symptoms (dizziness, fatigue, insomnia, irritability). At the same time it can improve and prevent the conditions such as mottled skin, pigmentation, white hair problems, gloomy looks, sexual dysfunction, sagging breasts, dry skin, loose and inelastic skin, gaunt looking face, and menopausal symptoms (dizziness, fatigue, insomnia, irritability).

DP Essence **鹿胎素活化细胞精华** 活性技术,保留了20:1浓缩比例的高分量新鲜鹿胎盘活细胞。 DP Essence 鹿胎素活化细胞精华从内至外修复皮肤细胞,给皮肤细胞的深层滋养的重建过程,让您减缓衰老的过程,保留年轻活力。

DP Essence 鹿胎素活化细胞精华采用活性肠溶胶囊,以确保不被氧化及活细胞成分不被破坏。它在胃液中不溶解,仅在肠液中崩解溶化而释放出活性成分,更容易被人体所吸收。

DP Essence uses the exclusive Reactive Technology to preserve a concentration of 20:1 fresh deer live stem cells. Therefore, the DP Essence high concentration oral supplements repair your skin cells from inside out, enhance skin cell regeneration, and you will never find any signs of aging! DP Essence Reactive Cell Technology is able to repair skin cells from inside out, to give the skin cells a deep nourishment, to slow down the aging process, and to retain your youthful vigour.

DP Essence uses active capsules to ensure that no components of living cells to be oxidised and destroyed.

